
 

 

  

 

REFERAT 

 
  

 

Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Favrholmvænget 

den 18. april 2023 

 

 
 
Deltagere: 

 
Formand Lene Østerberg Nygaard 

 
Næstformand Line Bonnesen 

 
Kasserer Gitte Lund Mortensen 
 

Bestyrelsesmedlem Jan Knudsen 
 
Bestyrelsesmedlem Arne Eirup 
 

Suppleant Lars Valgreen 

 
Suppleant Anna Thostrup Hybschmann 

 

 

 

1. Valg af Referent 

 

Line 
 

2. Opsamling efter den ordinære generalforsamling 

 
Opfølgning i forhold til den vedtagne vedtægtsændring vedr. fælles arbejdsdag. 

 

Bestyrelsen vil på generalforsamlingen i 2024 stille et præciserende forslag til fastsættelse af 
gebyr om, at det er bestyrelsen, der stiller forslag til gebyrets størrelse, men at gebyret skal 
godkendes af generalforsamlingen.  
  

3. Opsamling efter den ekstraordinære generalforsamling 

 

Vedtægtsændringen vil blive lagt op på foreningens hjemmeside. 

 

4. Fordeling af formelle poster - Kasserer og næstformand 

 

Gitte vælges som kasserer. 

 

Line vælges som næstformand. 

 

5. Fordeling og status på udvalg 
 
Gartner/Arealudvalg - Line 

Affald/Affaldsudvalg – Jan og Lars 
Legeplads   - Anna og Arne 



 Side 2  

Carporte   - Jan 
Hjemmeside   – Lene (og Bjarne nr. 22) 
YouSee   - Lene 
 

Ad. gartner 
 
Det er aftalt, at vi skal have en dialog med gartneren om opretning af hækkene på området, så 
de kommer til at fremstå mere skarpe. 

 

Ad. legeplads 
 
Det er aftalt, at den årlige legepladsgennemgang skal foregå i oktober. 

 

6. Status på Økonomi 
 
Intet nyt 

 
7. Nye datoer 

 

16. maj 
20. juni 
22. august 
19. september 

26. oktober 
30. november 
 

8. Evaluering af arbejdsdag  

 

Plan for legehuset: Der er en aftale om en opfølgende arbejdsdag mhp. færdiggørelse af ter-
rasse, store vindue skal skrues fast, lille vindue skal have ny ramme, opsætning af bræt på den 
ene langside, opsætning af to hylder/bænk inde i huset og maling af hele huset. 

 
9. Dato for arbejdsdag i efteråret 

 

1. oktober 2023 
 

10.  Forsikringstilbud på arbejdsskadeforsikring 

 

Vi vil undersøge muligheden for at få en forsikringsmægler ud på vores næste bestyrelsesmøde 
og gennemgå, hvilke forsikringsdækninger vi bør have i foreningen. 
 

11.  Køb og salg af el – overvejelser om udskillelse af opgave 
 

Indledende drøftelse af, om vi skal køre regnskabet for el-standerne særskilt eventuelt som en 
"forening" til køb og salg af strøm. 
 

12.  Evt. 

 
Vedr. opsætning af vejbump. Det er aftalt, at der skal indhentes et tilbud. Når det foreligger, 
skal der indhentes tilladelse fra kommunen til opsætning af det.  

 


